
کارشناس فوتبال ایران می گوید: استقلال در دربی رفت برابر 
پرسپولیس شیوه بازی تخریبی را در دستور کار داشت. 

 سیاست فوتبال 
مجید جلالی درباره شرایط فنی استقلال و پرسپولیس 
پیش از دربی اظهارکرد: کلا چرخشی که سیاستگذاران اصلی 
فوتبال ایران دارند، طوری است که سال های بعد این 2 تیم 
فاصله خود را با سایر تیم ها بیشتر خواهند کرد و این سیاست 
کلی است. در کل آن چیزی این 25 تیم به نمایش می گذارند 
با سایر تیم ها فاصله دارد. اگر به متوسط امتیازگیری تیم ها نگاه 
کنید، می بینید این دو تیم متوسط امتیازگیری خیلی خوبی را 
به ثبت رسانده اند. اگر به گذشته نگاه کنید می بینید این دو تیم 
اگر قبلا در لیگ قهرمان می شدند با متوسط امتیازی 2 در هر 
بازی به این مقام می رسیدند اما الان این رکورد را هم جابه جا 
کرده اند. کلا این دو تیم از نظر شرایطی که دارند نسبت به سایر 

تیم ها ویژه تر هستند. 
 استقلال 

وی افزود: استقلال توانسته سبکی از بازی را ارائه بدهد که در 
بازی ها نتیجه بگیرد و از سایر تیم ها جلوتر باشد. یعنی استقلال 
قواعد برنده شدن در یک بازی را می داند. این تیم خوب دفاع 
می کند و مترصد تک فرصت هاست تا به گل برسد و بعداز گلش 

دفاع کند. استقلال با همین روش توانسته امتیازات خوبی جمع 
کند و تیمی هم که می خواهد قهرمان شود این روش بازی 

برایش قابل توجیه است. 
 پرسپولیس 

وی در ادامه گفت: مدل بازی پرسپولیس متفاوت تر 
است. این تیم از بابت مدل بازی شاید از استقلال جلوتر 
باشد اما از نظر نتیجه گیری فعلا به استقلال نرسیده است. 

موضوعی که هست، پرسپولیس در دربی پیش رو 
چیزی برای از دست دادن ندارد و اگر بخواهد 

محتاط بازی کند، قطعا به سود استقلال 
خواهد بود. مساوی در این بازی به سود 
استقلال است چون اگر در این بازی نبازد، 
می توانیم این تیم را شانس اول قهرمانی 
بدانیم. بنابراین پرسولیس مجبور است 
احتیاط را کنار بگذارد و جسورتر بازی کند 

و خود این موضوع به گرمی بازی کمک خواهد 
کرد. به همین خاطر فکر می کنم بازی به مراتب 

گرم تری نسبت به بازی رفت خواهیم دید. 
 بازیکنان خارجی 

جلالی در ادامه درباره عملکرد بازیکنان 

خارجی بیان کرد: از نظر تجربه بازی، بازیکنان خارجی استقلال 
بهتر هستند اما از نظر کیفیت نه، بازیکنان خارجی پرسپولیس 
بهتر هستند. بازیکنان خارجی استقلال باتجربه هستند و از 
نظر قیمتی هم بیشتر از بازیکنان خارجی پرسپولیس ارزش 
دارند. بازیکنان خارجی پرسپولس واقعا باکیفیت هستند. دفاع 
وسط تاجیک پرسپولیس به نام وحدت.هنانوف، واقعا بازیکن 
باکیفیتی است و هوشمندانه بازی می کند و در قطع کردن ها 
زمان بندی دقیقی دارد و در بازیسازی هم بسیار خوب 
کار می کند. البته تمیروف مهاجم ازبک پرسپولیس هم 
بازیکن خوبی است که اگر در این تیم جا بیفتد می تواند 

کمک کند. 
 بازی رفت 

او ادامه تصریح کرد: در بازی رفت دو تیم، 
نقش استقلال در تخریب بازی حریف 
بسیار مهم بود. استقلال روشی که 
برای بازی انتخاب کرده بود، روشی 
کاملا تخریبی بود و روی نقاط قوت 
پرسپولیس تمرکز کرده بود و بازی 
قفل شده بود. در آن بازی پرسپولیس 
هم خیلی ریسک نکرد اما در دربی 
پیش رو پرسپـــولیس مجبور است 
ریسک کند. فکر می کنم در بازی پیش رو 
پرسپولیس با 25 هافبک دفاعی بازی نخواهد 

کرد و حدس می زنم با 3 هافبک بازی کند.

مجید جلالی: 

»پرسپولیس« در »دربی« باید جسورتر بازی کند
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دیدگــــــاه
به فوتبال ایران خوشبین نیستم 

 دربی همیشه یکی از مسابقات حساس فوتبال بوده و 
این موضوع هم مختص به ایران نیست. همه دنیا دربی 
حساسیت خود را دارد و حتی در برخی از دربی ها مسائلی 
دیگر غیراز فوتبال مطرح است. دربی استقلال و پرسپولیس 
هم حساسیت خاص خودش را دارد به خصوص که استقلال 
هم شرایط خیلی خوبی دارد و با ۶ امتیاز فاصله در صدرجدول 
است. بدون شک این تیم در دربی تمام تلاش خود را به کار 
می گیرد تا برنده این بازی شود. اگر استقلالی ها در این بازی 
پیروز شوند قهرمان لیگ هم مشخص می شوند. در حال 
حاضر هواداران استقلال یکدهه است که عنوانی به دست 
نیاورده اند و در مقابل پرسپولیس 5 دوره قهرمان لیگ شده 
است، بنابراین الان بهترین فرصت برای استقلالی هاست 
که بتوانند قهرمانی را از آن خود کنند. اگر استقلال بتواند 
این بازی را پیروز شود از دو جهت در حافظه هواداران این 
پیروزی ثبت می شود؛ یکی اینکه استقلال رکورد خود را 
حفظ می کند و همچنان پیروز است و باخت نداده و دوم 
اینکه دربی که یک بازی حیثیتی است را پیروز شده و 
قهرمانی در لیگ را مسجل کرده است. البته استقلال در این 
بازی هم مساوی کند به نوعی به پیروزی رسیده است چرا که 
امتیازهای خود را حفظ می کند. اگر هم می گویم استقلال 
به تساوی رضایت می دهد به معنی این نیست که استقلال 
قدرت کمتری دارد، بلکه براساس جدول مسابقات می گویم. 
اینکه چطور می توان از تیمی فاصله گرفت و یا همان فاصله 
را حفظ کرد. اما پرسپولیس در این بازی محکوم به برد است 
و برای اینکه فاصله اش با استقلال را کم کند باید این بازی را 
ببرد. فوتبال مثل زندگی است و همان طور که ما از یک دقیقه 
خودمان خبر نداریم، فوتبال هم همین شرایط را دارد و واقعا 
غیرقابل پیش بینی است. بهترین مربی دنیا هم نمی تواند 
جلوی اتفاقات غیرقابل پیش بینی فوتبال را بگیرد، بنابراین 
نتیجه این بازی هم غیرقابل پیش بینی است؛ اما آن چیزی 
که مشخص است هر دو تیم برای پیروزی تلاش می کنند؛ 
استقلال برای اینکه رکورد نباختن را حفظ کند و قهرمانی اش 
در لیگ مسجل شود؛ پرسپولیس هم برای اینکه بتواند 
فاصله امتیاز خود را با استقلال صدرنشین کم کند محکوم به 
پیروزی است. من به فوتبال ایران خوشبین نیستم و شرایط 
را مساعد نمی بینم اما امیدوارم روز پنجشنبه بازی جذابی 
از هر دو تیم ببینیم و هواداران خوشحال شوند. برد و باخت 
دوقلوهای به هم چسبیده فوتبال هستند و امیدوارم هر تیمی 
که شایستگی بیشتری دارد و بازی با کیفیتی ارائه می دهد 

برنده این دیدار شود. 

 فارس: کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال در روزهای 
اخیر با احضار 2 مدیر پرسپولیس از آنها درخواست کرده 
با توجه به شکایت باشگاه استقلال مستندات خود را بابت 
شکایت استقلال ارائه کنند. مصطفی لشگری، مدیر روابط 
عمومی و علیرضا اشرف، مدیر رسانه ای پرسپولیس دو مدیر 
این باشگاه هستند که باید توضیحات خود را در آستانه دربی 
به کمیته انضباطی ارائه کنند. البته رضا درویش، مدیرعامل 
پرسپولیس هم بابت برخی بیانیه های این تیم به کمیته 
انضباطی احضار شده است. البته گفته می شود این قضیه در 

مورد مدیران باشگاه استقلال هم اتفاق افتاده است. 
 ایسنا: محمد محمدی سرپرست تیم ملی امید با بیان 
اینکه اردوی تیم ملی نوزدهم تا بیست وپنجم فروردین برگزار 
خواهد شد، گفت: مسابقات لیگ برتر در این مقطع تعطیل 
می شود. با توجه به حلول ماه رمضان، مسئولان سازمان 
لیگ این تصمیم را اتخاذ کرده اند که ما به شدت نسبت به آن 
معترض هستیم چرا که برنامه های تیم ملی را در خردادماه 
به هم می ریزد. وی ادامه داد: سازمان لیگ می خواهد در 
یکماه آینده فقط هفته بیست وچهارم لیگ برتر و دو هفته از 
جام حذفی را برگزار کند و مجددا مسابقات باشگاهی از اوایل 
اردیبهشت شروع می شود. مسئولان گفته اند لیگ را هفتم 
خرداد تمام می کند که این موضوع با شرایط ما همخوانی 
ندارد. ما از یکم خرداد به بازیکنان امید نیاز داریم تا برای 

جام ملت های زیر 23 سال آسیا آماده شویم.  

فوتبــالداخلــی

امیرحاجرضایی
کارشناس فوتبال 

آرمان ملی: خبرگزاری صدا و سیما با انتشار متن کوتاهی 
از تعطیلی تولیدی پوشاک علی دایی خبر داد و مدعی شد در 
حاشیه مراسم تقدیر از تولید کنندگان پوشاک ورزشی، این 
خبر اعلام شده و این موضوع را به بدهی مالیاتی دایی ربط داد 
در حالی که سال هاست اداره مالیات در پایان هر سال از علی 
دایی به عنوان شهروند نمونه در پرداخت به موقع مالیات نام 
می برد. اصل ماجرا این است که علی دایی پنج سال قبل این 

تولیدی را تعطیل کرد و این تعطیلی هیچ ارتباطی به مالیات 
ندارد. علی دایی گفت: تولیدی پوشاک را پنج سال قبل تنها 
به این دلیل که در یک مکان تجاری، تولیدی پوشاک انجام 
می دادیم و از لحاظ اقتصادی انجام کار تولیدی در ملکی 
که کاربری تجاری دارد، به صرفه نیست، تعطیل کردم. نه 
بدهی مالیاتی داشتم و نه به شخص حقیقی یا حقوقی ریالی 
بدهکار بودم. در آن مقطع به همین دلیلی که گفتم و به واسطه 

فعالیت های دیگرم، تولیدی را تعطیل کردم و موضوع بدهی 
مالیاتی را تکذیب می کنم. وی تاکید کرد: اتفاقا در حال ارائه 
محصول جدیدی به بازار هستم تا آن را با کیفیتی به مراتب 
بهتر و بالاتر از برند قبلی به بازار عرضه می کنم. این برند جدید 
که از لحاظ کیفیت قابل قیاس با برند های معتبر جهانی است، 
بعد از عید نوروز به بازار می آید و برایم جالب است که در 
آستانه عرضه این برند، بحث تعطیلی پوشاک علی دایی آن 
هم به دلیل بدهی مالیاتی مطرح می شود. مطمئن باشید این 
یک دروغ بزرگ است و من برند قبلی پوشاکم را خودم پنج 
سال قبل تعطیل کردم و هرگز بدهی مالیاتی نداشتم. به این 

دروغ ها توجه نکنید.

در واکنش به یك خبر جعلي 

علي دایي دست صداوسیما را رو کرد

آرمان ملی: اگرچه سهام سرخابی ها روز 
15 اسفند در بازارسرمایه عرضه شد، اما نوع 
قیمت گذاری، دارایی ها، محل درآمدزایی این 
باشگاه ها هنوز شفاف نیست. این موارد البته در 
نامه مدیران سابق سرخابی ها به رئیس جمهور 
و البته نامه دادستان کل به وزیر اقتصاد به 

چشم می خورد. 
 ارزش گذاری 

سازمان  کل  رئیس  قربان زاده  حسین 
خصوصی سازی پیش از این اعلام کرده بود که 
صورت های مالی دو باشگاه ورزشی استقلال 
و پرسپولیس دریافت شده و به زودی این 2 
باشگاه در بازار پایه فرابورس عرضه خواهند شد. 
قربان زاده اعلام کرد:  ارزش گذاری کارشناسی 
استقلال و پرسپولیس در هیات واگذاری 
مصوب شد. به گفته وی ارزش کارشناسی 
باشگاه پرسپولیس 3200 میلیارد تومان و 
ارزش باشگاه استقلال 2800 میلیارد تومان 
است که در مجموع ارزش دو باشگاه به ۶ 
هزار میلیاردتومان می رسد. رئیس سازمان 
خصوصی سازی ادامه داد: این 25 باشگاه 
به زودی در بازار پایه فرابورس عرضه می شوند. 
وی انضباط مالی، شفافیت، رعایت قواعد 
حاکمیت شرکتی و مشارکت مردم و حل برخی 
مسائل مالی را مهم ترین دستاورد واگذاری دو 
باشگاه سرخابی عنوان کرد. گفتنی است عرضه 
سهام سرخابی ها در زمان مقرر )15 اسفندماه( 

انجام شد. 
 اعتراض مدیران عامل سابق 

مدیران عامل سابق 2 باشـــگاه استقلال و 

پرسپولیس در نامه ای به سیدابراهیم رئیسی 
نسبت به پروسه واگذاری سهام دو باشگاه 
هشدار دادند. در بخشی از این نامه که در 
قسمت موضوع آن نوشته شده: »نقض قانون 
و تشریفات اساسی مغایر با سند تحول دولت 
مردمی« آمده است: مراتب عدم رعایت 
تشریفات قانونی و عدم شفاف سازی وضعیت 
مالی، نسبت به واگذاری دو باشگاه ورزشی 
مردمی )استقلال و پرسپولیس( را به استحضار 
عالی می رساند: 1 - برابر میثاق سند تحول 
دولت مورخ 8 اسفند 1۴00، تکالیف منظور 
شده به وزرای محترم و دستگاه های اجرایی 
دولت و ارائه گزارش عملکرد اقدامات اجرایی 
منطبق با این سند )بند 1 و 2( و نیز رصد و 
پایش آن در مرکز تحول دولت، دستیابی به 
نتایج و اهداف آن را فراهم خواهد نمود. از 
این رو صرف نظر از ایرادات حقوقی و ماهیتی در 
نحوه واگذاری دو باشگاه مردمی پرسپولیس و 
استقلال و نیز عدم رفع الزامات مرتبط با تکالیف 
مدنظر کنفدراسیون فوتبال آسیا درخصوص 
این دو باشگاه، لازم به ذکر است، به رغم آنکه 
پایگاه اطلاع رسانی ریاست جمهوری اعلام 
نموده که پیش تر از این، سند تحول دولت به 
اعضای کابینه محترم ابلاغ شده است؛ لیکن 
وزرای محترم مجمع این دو باشگاه و نیز 
دستگاه ها و سازمان های اجرایی مرتبط با این 
موضوع نسبت به مبحث هفتم بخش دوم برنامه 
تحول ورزش و راهبردی منظور شده در چالش 
ضعف نظام ورزش حرفه ای و ملی و راهبردهای 
مردمی سازی نظام مدیریت ورزش درخصوص 

این دو باشگاه در سند تحول دولت مردمی 
برخلاف تکالیف مندرج در آن، یعنی خروج 
دولت از باشگاه داری و واگذاری شرکت های 
فرهنگی ورزشی در قالب پیمان مدیریت از 
طریق آگهی مزایده عمومی اقدام نموده اند. 
2– براساس تاکید سند تحول دولت محترم 
سیزدهم مبنی بر واگذاری سهام باشگاه ها 
به روش پیمان مدیریت، نشان از کارشناسی، 
اطلاع و درایت و دوراندیشی حضرتعالی و هیات 
محترم وزیران درخصوص مزایا و برتری این 
روش نسبت به سایر شیوه های واگذاری است. 
این در شرایطی است که عرضه سهام استقلال 
و پرسپولیس در بورس علاوه بر مشکلاتی که 
در آینده برای این دو باشگاه و بازارسرمایه 
ایجاد خواهد کرد و تضاد فاحش آن با سند 
راهبردی دولت، موجب کاهش اعتماد عمومی 
حتی به سایر موارد مطرح شده در این سند 
خواهد شد  که عقلا امری قبیح و دور از ذهن 
است. 3 - مضافا طی فرآیند انجام شده با 
مدل افزایش سرمایه از طریق صرف سهام 
با سلب حق تقدم از دولت، الزامات تامین و 
ترتیبات شفافیت و تضمین سرمایه مشارکت 
مردمی لحاظ نشده است. ۴ - مسلما در آینده 
نزدیک، درخصوص افزایش سرمایه انجام شده 
و بهره مندی از سرمایه مادی و معنوی تحصیل 
شده از طریق بورس، به دلیل آنکه در چارچوب 
و برنامه ای مشخص و قابل سنجش ارائه نشده 
است، ضررهای مادی و معنوی هویدا می شود و 
این دلالت بر آن دارد که هیچگونه برنامه تدوین 
شده و قابل پیگیری درخصوص درآمدزایی 

پایدار و بهره برداری از این منابع ارائه نشده  
است. همچنان که در کدال شرکت پرسپولیس 
مبلغ درآمدزایی کارگزار باشگاه، به عنوان سهم 
اعظم درآمدزایی مشخص نیست که جای 
شگرف است و جالب تر آنکه در مفاد آن جدول 
پرداختی مشخصی برای طی سال لحاظ نشده 
است و حتی بخش قابل توجهی از سرفصل های 
دارایی ها و بدهی های این دو باشگاه کماکان 
شفافیت کافی و لازم را نداشته و نکات قابل 
تامل بسیاری در این زمینه مغفول مانده است 
که پایش آن امری ضروری و واجب الرعایه است. 
فلذا ضمن قدردانی از همت و تلاش های انجام 
شده خواستاریم تا رفع چالش های مربوطه و 
رعایت الزامات مجامع بین المللی فوتبال، با 
تجدیدنظر در نحوه عملکرد و اجرای نظامات 
و مقررات قانونی در راستای سند تحول دولت 
و شفافیت مسائل مالی به روز شده و استفاده از 
خرد جمعی و ظرفیت های نخبگان و انطباق با 
سند مترقی دولت مردمی، به جهت حفظ و 
تضمین سرمایه مادی و معنوی آحاد جامعه، 
فرآیند و نحوه واگذاری جاری و اقدامات در حال 
اجرا متوقف و پس از تکمیل و اصلاح موارد یاد 

شده اجرایی شود. 
 نامه دادستان 

دادستان کل کشـــور در راستای وظایف 
خود بــرای حفظ حقوق عامه و پیشگیری از 
وقوع جــرم، در نامه ای به وزیر امور اقتصادی 
و دارایی و رئیس شورای عالی بورس، بر اعمال 
دقت مضاعف در روند فرآیند واگذاری سهام 
دو باشگاه استقلال و پرسپولیس به بخش 
خصوصی تاکید کرد. به گزارش مرکز رسانه 
قوه قضائیه، حجت الاسلام والمسلمین جعفر 
منتظری در این نامه ضمن استقبال از توسعه 
قانونمند واگذاری سهام دولتی به ضرورت 
توجه به حساسیت این دست واگذاری ها )از 
جمله وجود هواداران و علاقه مندان متعدد و 
گسترده در سراسر کشور( با اعمال دقت های 
پیشگیرانه تاکید کرده است. همچنین در بخش 
دیگری از این نامه، خطاب به وزیر اقتصاد تاکید 
شده است. جوانب مختلف این واگذاری در 
جلسات آتی شورای عالی بورس مطرح و مورد 
بررسی اعضا قرار گیرد. فهرست دقیق دارایی ها، 
بدهی های به هنگام شده، پیش بینی دقیق 
درآمدهای آتی، تعیین مالکیت دارایی های 
مندرج در ترازنامه این دو باشگاه و مالکیت لوگو 
از موارد دیگری بوده است که در نامه پیشگیرانه 
دادستان کل کشور به وزیر امور اقتصادی و 
دارایی به آن اشاره شده است. حجت الاسلام 
منتظری بررسی گزارش بازرس های قانونی 
و حسابرس مستقل باشگاه های پرسپولیس 
و استقلال در جلسه ی شورای عالی بورس از 
سوی مسئولان را مورد مطالبه قرار داده است. 

دربی 98 پایتخت روز پنجشنبه برگزار 
می شود. جلال چراغپور کارشناس فوتبال 

کشورمان در این خصوص صحبت کرد. 
 در آخرین پنجشنبه سال شاهــد 

برگزاری دربی هستیم!
هر بازی کـــه در این اندازه برگزار می شود، 
الگویی تحسین شده و استاندارد دارد که به 
آن پیش بازی هم گفته می شود. باید ارزیابی 
تاکتیکی، تکنیکی و روحی- روانی در مورد 
سرخابی ها داشته باشیم. شرایط دو تیم در 
مواجهه با یکدیگر خوب است. استقلال از 
انسجام یکنواخت تری برخوردار بوده و نتایج 
بازی ها نشان می دهد نوسانات بسیار کمی 
داشته است. در کل از لحاظ روحی و روانی 

شرایط استقلال مثبت است. 
 پس اعتقاد دارید وضعیت آبــی ها 

بهتر است؟!
اگر بخواهیم از لحاظ تحلیل بازی در نظر 
بگیریم، استقلال تیمی است که توانسته نتایج 
خوبی کسب کند و بخت برتری مقابل حریفان 
را دارد چون باخت نداشته و جنبه روحی- 
روانی مثبتی دارد. در مقابل، پرسپولیس 
نوسان دارتر بازی کرده و نتایج بازی ها گویای 
این نوسان است. وضعیت این تیم روند 
یکنواختی را داشته و البته مثبت بوده ولی 
در مقایسه با استقلال شرایط آبی پوشان از 
لحاظ کسب امتیاز بهتر بوده است. حوادثی که 
در چیدمان یا سیستم این دو تیم اتفاق افتاده 
نشان می دهد پرسپولیس در هسته مرکزی 
دفاع تیمی پس از جدایی شجاع خلیل زاده، 
محمدحسین کنعانی زادگان و احمد نوراللهی 
کمی دچار مشکل شده و استقلال هم با رفتن 
یزدانی و مرادمند تغییر کرد. خط دفاعی 
آبی پوشان هم همانند پرسپولیس دچار 

ایرادهایی است. 
 این بازی گل خواهد داشت؟

 هر 2 تیم می خواهند به گل برسند و شرایط 
خوبی دارند. مهدی عبدی جهش خوبی داشته 
و استقلال هم با بازیکنان تهاجمی خوبی بازی 
می کند. شرایط دو تیم به گونه ای است که با 
توجه به رویارویی خط حمله آماده آنها مقابل 
خط دفاعی ضعیف تیم مقابل، این بازی گل 
خواهد داشت و مساوی تمام نمی شود. اگر 
هم با تساوی همراه شود، با گل خواهد بود. 
این تیم ها چه از لحاظ نفرات و چه تیمی بر 

هم برتر نیستند.

گفـــتوگـــو

کسب 4 سهمیه بازی های جهانی  
در کاراته 

ایسنا: ایران با کسب ۴ سهمیه، بیشترین 
سهمیه را در میان کشورهای آسیایی برای 
بازی های جهانی کاراته 2022 به دست 
آورد. ایران با کسب ۴ سهمیه توسط ذبیح ا... 
پورشیب در وزن 8۴ - ، سجاد گنج زاده 8۴ +، 
بهمن عسگری ۷5 - و حمیده عباسعلی 
۶8 + بیشترین سهمیه را در میان کشورهای 
آسیایی برای بازی های جهانی کاراته 2022 
به دست آورد. از قاره آسیا علاوه بر ایران، 
قزاقستان نیز ۴ سهمیه کسب کرده و پس 
از این 2 کشور، ژاپن با 3 سهمیه بیشترین 
سهمیه را در آسیا به دست آورده است. قاره 
آسیا در بازی های جهانی کاراته 2022 که 
به میزبانی بیرمنگم مریکا برگزار می شود، 1۷ 
سهمیه را کسب کرده است. در این رقابت ها، 
قاره اروپا ۴2، اقیانوسیه 2، آمریکا 22 و آفریقا 
13 سهمیه کسب کرده اند تا در مجموع 9۶ 
کاراته کا در بیرمنگم آمریکا به روی تاتامی 
بروند. مسابقات وردگیمز یا همان بازی های 
جهانی کاراته، 1۷ و 18 تیرماه 1۴01 در 

بیرمنگم آمریکا برگزار می شود. 

خارجازمستطیلسبز

جلال چراغپور: 
 سرخابی ها 

 در دربی به دنبال 
گلزنی هستند 

خـــبر
گواردیولا: 

شانس در فوتبال وجود ندارد 
پپ گـــواردیولا از تصمیم خود مبنــی 
بر انجام ندادن هیچ تعویضی در تساوی 
منچسترسیتی مقابل کریستال پالاس دفاع 
کرد. در ادامه دیدارهای هفته بیست ونهم 
لیگ برتر انگلیس یک دیدار برگزار شد که 
در آن کریستــال پالاس در خانه به دیدار 
منچسترسیتی رفت که این دیدار با تساوی 
بدون گل به پایان رسید. به این ترتیب سیتی 
با یک بازی بیشتر چهار امتیاز بیشتر از 
لیورپول دارد و کورس قهرمانی داغ تر از 
قبل شد. گواردیولا با وجود اینکه رحیم.

استرلینگ و گابریل.ژسوس را روی نیمکت 
داشت، در جریان بازی هیچ تغییری انجام 
نداد. پپ گواردیولا گفت: به نظرم شانس 
در فوتبال وجود ندارد. بچه های ما خوب 
بازی می کردند، به همین دلیل من تغییراتی 
ایجاد نکردم. من از عملکرد و نحوه بازی 
بسیار راضی هستم. هنوز بازی های زیادی 
باقی مانده است. ما باید بازی های زیادی را 
ببریم اما روشی که بازی کردیم خوب بود و 
پشیمان نیستیم. ما ترجیح می دادیم پیروز 
شویم، اما بازی خوب برگزار شد. ما بازی 
خوبی انجام دادیم. ما باید گل می زدیم و این 
کار را نکردیم. ما برای زدن گل بازی کردیم. 

خواسته دادستان کل و مدیران سابق از دولت

شفاف سازی سرخابی ها 

      جراحی 
ایمان اکبری که در دیدار پیکان مقابل فجرسپاسی در هفته 
بیستم لیگ برتر دچار مصدومیت شدید از ناحیه زانو شده بود، 
مشخص شد که رباط صلیبی اش نیاز به جراحی داشت. پدیده این 

فصل پیکان زانوی مصدوم خود را جراحی کرد. 

           میزبانی
ظهر دیروز مصطفی آجورلو مدیرعامل استقلال میزبان 
سفیر کره جنوبی، رایزن فرهنگی سفارت و... کره جنوبی بود. 
دوطرف در خصوص عقد قراردادهایی میان باشگاه استقلال 

و باشگاه های کره ای با یکدیگر بحث و گفت وگو کردند. 

              خبر بد 
کریم بنزما در شبی که موفق به زدن 2 گل به مایورکا 
شد، دقیقه 84 دیگر نتوانست به کار ادامه دهد. مصدومیت 
کریم در روزهایی که وی درخشان تر از همیشه است خبر 

بدی برای رئالی ها محسوب می شود. 

ت
شــ

سنو
عک

پاری سن ژرمن در حالی در هفته بیست وهشتم لوشامپیونه 
فرانسه موفق شد بوردوی قعرنشین را با نتیجه 3 بر صفر شکست 
دهد که در آن بازی جو حاکم بر ورزشگاه پارک دوپرنس بسیار 
ملتهب بود و هواداران PSG برخی بازیکنان تیم شان از جمله 
لیونل مسی، نیمار و واینالدوم را هو کردند و معتقد بودند که 
این بازیکنان در تقابل با رئال مادرید کم کاری کرده اند و دلیل 
اصلی حذف تیم شان از دور رقابت های لیگ قهرمانان اروپا 
بوده اند. پس از این موج شایعاتی مبنی بر احتمال جدایی نیمار 
و مسی از جمع پاریسی ها در پایان فصل جاری مطرح شد، اما 
حالا »رادیومونت کارلو« فرانسه خبر می دهد که ستاره برزیلی 
پاری سن ژرمن در پی »هو« شدنش در پارک دوپرنس به مدیران 
باشگاه درخواستی مبنی بر تمایلش برای جدایی از این تیم در 
پایان فصل جاری نداده  است. با این حال گفته می شود نیمار از 
رفتاری که هواداران خشمگین پاری سن ژرمن با او و لیونل مسی 
در پارک دو پرنس داشته اند، ناراحت است. این ستاره برزیلی پس 
از بازی پاری سن ژرمن با بوردو به شهر بارسلونا بازگشت تا کمی 
از فضای فعلی پاریس دور شود و یک روز مرخصی اش را به دور 
از پایتخت فرانسه بگذارند. طبق ادعای »رادیومونت کارلو«؛ نه 
باشگاه پاری سن ژرمن و نه نیمار قصدی برای قطع همکاری با 
یکدیگر ندارند و پیش از هرگونه تصمیم گیری در واکنش به 
شکست مقابل رئال مادرید، به زودی جلسه ای با یکدیگر خواهند 

داشت و با یکدیگر تبادل نظر خواهند کرد. 

بیــنالمــلل


